
منهای فوتبالفوتبال ووشوی ایران با 15 مدال نایب قهرمان آسیا شد

جاور: مدال علیزاده انگیزه زنان ورزشکار ایران را بالا برد

خادم: کشتی ایران بصورت جدی نیازمند حمایت دولتمردان است

افزایش ناکامی ها و چرایی تغییرات در فدراسیون هندبال

تیم ملی ووشوی بزرگسالان ایران در مجموع 
کسب  با  مردان  و  زنان  تالوی  و  ساندا  بخش  دو 
سکوی  بر  برنز  پنج  و  نقره  سه  طلا،  مدال  هفت 
نایب قهرمانی مسابقات آسیایی ایستاد.نهمین دوره 
که  آسیا  بزرگسالان  قهرمانی  ووشوی  های  رقابت 
روز )پنجشنبه 11 شهریورماه( با حضور نمایندگان 
تایوان  پایتخت  تایپه،  شهر  میزبانی  به  کشور   20
آغاز شده بود، دیروز )دوشنبه( با شناخت نفرات و 

تیم های برتر به اتمام رسید.
در پایان این رقابت ها و در مجموع دو بخش 
ساندا و تالوی مردان و زنان تیم ملی ووشوی ایران 
به  برنز  پنج  و  نقره  مدال طلا، سه  با کسب هفت 
های چین  تیم  و  یافت  قهرمانی دست  نایب  مقام 
خود  به  را  سومی  و  قهرمانی  عناوین  ویتنام  و 
آهنگریان«  »عرفان  دوشنبه  دادند.صبح  اختصاص 
در دیدار نهایی وزن  60 کیلوگرم ساندای مردان 
به مصاف ووشوکار مطرح چینی رفت و در دو راند 
گرفت.وی  طلا  و  یافت  دست  پیروزی  به  متوالی 
برای راهیابی به دیدار نهایی برابر »پتون بالاواردانا« 
از ماکائو و »جیانگ  از سریلانکا، »یان سان متو« 

ژونگ« از ویتنام به برتری دست یافته بود.در دیدار 
»شهربانو  بانوان،  ساندای  کیلوگرم   65 وزن  نهایی 
از  پیش  که  ایران  از  جهان  قهرمان  منصوریان« 
 2015 سال  قهرمان  نایب  باکایدان«  »هرگی  این 
دیدار  در  بود  داده  شکست  را  فیلیپین  از  جهان 
پایانی به مصاف »ترانک آن کئوان« از ویتنام رفت 

و در دو راند متوالی بر حریف خود پیروز شد و بر 
کسب  برای  تقوی«  ایستاد.»معین  نخست  سکوی 
با  مردان  ساندای  کیلوگرم   85 وزن  طلای  مدال 
دو  در  و  داد  مصاف  قزاقستان  از  »تورسینکلوف« 
گردن  بر  را  طلا  مدال  و  شد  پیروز  متوالی  راند 
آویخت.»یزدان میرزایی« برای کسب مدال طلای 

وزن 80 کیلوگرم به مصاف »کنژایف« از قزاقستان 
رفت و حریف خود را ناک اوت کرد و به مدال طلا 
کیلوگرم  وزن 70  نهایی  دیدار  در  رسید.همچنین 
ساندای مردان، »سعید فاضلی« به مصاف نماینده 
چین رفت و در حالیکه تا 2 ثانیه پایانی راند نخست 
از حریف پیش بود شکست خورد. وی در راند دوم 
نیز نتیجه را واگذار کرد و در نهایت به مدال نقره 
رسید. کاروان ووشوی ایران با کسب هفت مدال طلا 
توسط  تیم دوئلین)محسن احمدی، رضا خلف زاده 
»معین  عظیمی«،  »مرتضی  محمدرضایی(،  امیر  و 
آهنگریان«،  »عرفان  میرزایی«،  »یزدان  تقوی«، 
سه  منصوریان«،  »الهه  و  منصوریان«  »شهربانو 
زاده«  خلف  »رضا  فاضلی«،  »سعید  سوی  از  نقره 
»سهیلا  توسط  برنز  پنج  و  عربی«  »فرشاد  و 
هاشمی«،  »مریم  دریایی«،  »صدیقه  منصوریان«، 
»اشکان دلفانی« و »مهدی محمدی« به کار خود 
به  حالی  در  ایران  داد.تیم  پایان  مسابقات  این  در 
به  با ترکیبی متفاوت نسبت  این عنوان رسید که 
مسابقات پیشین به خصوص در ساندای مردان به 

مصاف حریفان آسیایی خود رفته بود.

بانوی المپیکی ایران در رشته قایقرانی به همراه 
به  و  یافته  حضور  تسنیم  خبرگزاری  در  مربی اش 
تشریح عملکرد خود در ریو 2016 پرداختند.مهسا 
انتخابی  مسابقات  در  نقره  مدال  با کسب  که  جاور 
المپیک در کره جنوبی تنها سهمیه قایقرانی ایران 
در روئینگ را به نام خود ثبت کرده بود، در ریو در 
مصاف با حریفان قدرتمند خود در جایگاه بیست و 
هفتم ایستاد.مهسا جاور در گروه دوم المپیک 2016 
ریو با حریفانی از آمریکا، اندونزی، لیتوانی، دانمارک 
و آرژانتین هم گروه  بود و در پایان با رکورد 8:39.28 
دقیقه در جایگاه چهارم  قرار گرفت و راهی مرحله 
شانس مجدد شد. وی در رقابت های شانس مجدد 
نمایندگان  با  مصاف  در   8:06.57 زمان  ثبت  با 
ترینیدادوتوباگو، الجزایر،  پرو و باهاماس در رده سوم 
ایستاد و از صعود باز ماند. جاور در ادامه در رقابت با 
قایقرانان چین تایپه، تایلند و پرو و برای تعیین رتبه 
نهایی با ثبت زمان 8:45:54 دوم شد و  در فینال  
E رقابت های روئینگ در رقابت با نمایندگان تایلند، 
باهامس که برای  تایپه، قزاقستان و  اندونزی، چین 
تعیین رنکینگش بود، در رده بیست و هفتم ایستاد.
مهسا جاور تنها بانوی قایقران ایرانی حاضر در المپیک 
و افشین فرزام، سرمربی تیم ملی روئینگ، در محل 
خبرگزاری تسنیم حضور یافتند و به تشریح عملکرد 
این  برنامه های  المپیک و آخرین  ایران در  قایقرانی 
رشته پرداختند. متن این گفت وگو در زیر آمده است:
سطح المپیک را چطور دیدید و مهسا جاور 

تا چه حد  انتظارات را بر آورده کرد؟

و  شرایط  به  نسبت  هیچ گاه  ما  فرزام:  افشین 
بهتر  دنبال  باید  همیشه  و  نمی شویم  راضی  نتایج 
نگاه  المپیک  این  به  زاویه  دو  از  باید  باشیم.  شدن 
بررسی  را  جهانی  مسابقات  باید  ما  اینکه  اول  کرد. 
کنیم. در سال 2011 در مسابقات قهرمانی جهان در 
اسلوونی تیم دختران در تمام ارنج ها بالای 30 ثانیه 
از حریفان خود عقب بودند. از این زاویه مهسا جاور 
مسابقات خوبی انجام داد و در مسابقه اول عملکرد 
رقابت  و  داشت  قدرتمندی  رقبای  و  داشت  خوبی 
خوبی انجام داد و با دو ثانیه کمتر از حریفان باخت.ما 
می خواستیم رکورد و رنکینگ روئینگ ارتقا یابد اما 
به واسطه شرایط  بد جوی امکان ارتقا رکورد وجود 
نداشت و مسابقات تحت تاثیر همین شرایط بود و به 
تعویق افتادن ها نیز شرایط را سخت کرد و ما از تعویق 

مسابقات اصلا راضی نبودیم.
از عملکرد خودتان راض بودید؟

بزرگی  چیزهای  به  رفتن  از  قبل  من  جاور: 
فکر کردم و حداقل آن، برگزاری یک مسابقه خوب 
بود. شاید به جایگاه مد نظرم نرسیدم اما حداقل از 
عملکرم راضی هستم و هر کاری که لازم بود، انجام 
دادم. تجربیات خوبی کسب کردم و حضور در کنار 
این رقبای بزرگ اهمیت زیادی دارد و در آینده بسیار 
مهم است.شرایط جوی در کار ما تاثیر داشت و یک 
روز برای مسابقه ام به یاد دارم که مجبور شدم 4 بار 
اعلام می شد که  اما مدام  را گرم و سرد کنم  بدنم 
زمان مسابقه تغییر کرده است. به هر حال من اولین 
حضورم بود و شرایط جوی هم برای رشته روئینگ 

مناسب نبود.
اردوها و امکانات پیش از المپیک کافی بود 
یا فکر می کنید فدراسیون می توانست شرایط 

بهتری را آماده کند؟
جاور: بعد از کسب سهمیه روند خوبی را شروع  
کردیم و اردوی خوبی را در پرتغال داشتیم. من اواخر 
اردوی پرتغال  واقعا پیشرفت خوبی داشتم اما 10 روز 
آخر در تهران مجبور شدم در پیست  آزادی تمرین 

کنم. این پیست بسیار شلوغ است و نمی توان تمرین 
کرد و تمرین در آن نتیجه لازم را ندارد، البته شاید 
نهایت تمام  اما در  از خودم بوده است  هم کوتاهی 

تلاشم را انجام دادم.
انتخابی  اوج آمادگی خود را در مسابقات 

المپیک در کره جنوبی داشتی یا در ریو؟
از اردوی پرتغال مستقیم راهی  جاور: اگر بعد 
ریو شده بودم مطمئنا بسیار آماده تر از مسابقات کره 
جنوبی بودم و عملکرد بهتری داشتم اما این 10 روز 

تمرین  در تهران شرایط را کاملا تغییر داد.
قایق خوبی در اردوی پرتغال برای تمرین 
کمک  به شما  حد  تا چه  موضوع  این  داشتی. 

کرد؟
المپیک  برای سهمیه  که  قایقی  همان  جاور: 
برای من اجاره شده بود در ریو نیز در اختیارم بود. 
در پرتغال هم قایقی شبیه همان قایق را داشتم و 
با  من   رشته  اما کل  نداشتم  مشکلی  نظر  این  از 
می توانم  نیم  و  ماه  یک  تنها  وقتی  و  است  قایق 
در  است.  کوتاهی  زمان  کنم،  تمرین  قایق  این  با 
اما در مسابقات  قایق تمرین می کنم  با یک  ایران 
با قایق دیگری شرکت می کنم. جدیدترین قایق ما 
در روئینگ حدود 6 سال پیش وارد کشور شد که 
3 سال هم در انبار گمرک ماند و خراب شد و بعد 
از همان قایق ها  از آن هم به عنوان بهترین قایق 

تمرین می کنیم.
شرایط مهسا جاور برای حضور در مسابقات 

قهرمانی آسیا چگونه است؟
نیازمند  آماده سازی  جهت  روئینگ  فرزام: 
 3 در  حضور  ماه   5 در  و  است  سختی  تمرینات 
علاوه  به  است،  سخت  جاور  برای  سنگین  مسابقه 
کرده  آغاز  را  خود  تمرینات  پیش  روز   7 از  مهسا 
است و در تمرینات شرایط وی بررسی و اگر با توجه 
مسابقه  دو  در  و حضور  تمرین  زمان  به محدودیت 
سنگین انتخابی المپیک و المپیک به شرایط ایده آل 
رسیده بود اعزام خواهد شد اما اگر به شرایط آرمانی 

نرسد بعید می دانم که اعزام شود.
المپیک  از  بعد  شما  برنامه  مهمترین 

چیست؟
جاور: اگر شرایط لازم وجود داشته باشد، دوست 
دارم به دوره قهرمانی تا بازی های آسیایی ادامه دهم و 
مدال این مسابقات را کسب کنم اما با وضعیت تاهلی 
که دارم حضور در اردوهای 12 ماهه برای من سخت 
است. اگر فدراسیون شرایطی فراهم کند که بتوانم 
تمریناتم را در زنجان ادامه دهم و مدام در اردو نباشم، 
بسیار ایده آل خواهد بود و اگر در سطح آمادگی باشم 

قطعا به حضو در تیم ملی  علاقه مند هستم.
مدال آوری کیمیا علیزاده را چطور دیدید؟

جاور: علیزاده را اولین بار در تست های المپیک 
دیدم و قبل از رفتن وی همه از احتمال کسب مدالش 
صحبت می کردند. همه مسابقات وی را دنبال کردم و 
از کسب مدال او بسیار خوشحال شدم. علیزاده ثابت 
کرد که یک زن ایرانی با سن کم در اولین حضورش 
در المپیک مدال آور است و این انگیزه زیادی برای 
بعد  دوره های  در  امیدواریم  و  بود  خواهد  زنان 
ورزشکاران بانوی ایرانی با مدال های بیشتر و حضور 

پررنگ تر برای ایران افتخار آفرینی کنند.
گفته می شد که شما مدام به جاور گوشزد 
کرده بودید که باید 500 متر اول را نیز با سرعت 

پارو بزند ما  این اتفاق در عمل رخ نداد؟
فرزام: ویژگی جاور در این است که در مسابقات 
گذشته در هزار متر دوم که حریفانش افت می کردند 
با قدرت ادامه می داد اما شرایط در المپیک متفاوت 
و جبران  نباشد  عملی  استراتژی  این  شاید  و  است 
راحتی  به  متر دوم   افتاده در هزار  ثانیه های عقب 
نیست. در مسابقه اول  در آنالیز تایم ها می بینیم از 
500 متر  تا هزار متر جاور با بهترین تایم مسابقه را 
تمام کرده اما در 500 متر اول 6 ثانیه عقب تر بوده 
است. وی از 1000 متربه بعد 5 ثانیه از اختلاف را 
جبران کرده اما در نهایت یک تا دو ثانیه از  از حریفان 

کمتر بود.

رییس فدراسیون کشتی با بیان اینکه رای بالای کشورهای دیگر 
در انتخابش به عنوان عضو جدید هیات رییسه اتحادیه جهانی کشتی 
نشان دهنده این است که هنوز صداقت در جهان خریدار دارد، گفت: 
درباره   خادم  داریم.رسول  نیاز  دولتمردان  حمایت  به  پیش  از  بیش 
اتحادیه جهانی کشتی  رییسه  هیات  عنوان عضو جدید  به  انتخابش 
که با رای بسیار خوب و به عنوان نفر نخست میان دیگر کاندیداها 
صورت گرفت اظهار کرد: پس از لطف و عنایت خدا با توجه به گام 
هایی که فدراسیون کشتی ایران طی دو سه سال گذشته برای توسعه 
کشتی در ایران و جهان برداشته است و توسعه کشتی مخصوصا در 
این کشورها  با  پایین و همچنین صداقتی که  به  کشورهای متوسط 
داشتیم از اصلی ترین عوامل این استقبال از سوی کشورهای آفریقایی، 
آمریکای جنوبی، قاره اقیانوسیه و بخشی از کشورهای آسیایی و حتی 
اروپایی که این احتمال نمی رفت با نماینده ایران همراه شوند، بوده 
و  سیاست  همین  با  ان شاءالله  افزود:  کشتی  فدراسیون  است.رییس 
دیپلماسی که مبنای آن کمک و صداقت در قبال دیگر کشورهاست 
را ادامه خواهیم داد و امیدوارم حضور کشتی ایران در هیات رییسه 
اتحادیه جهانی بتواند مناسبات جدیدی را در این اتحادیه ایجاد کند تا 
به تدریج مشکلات کشتی در جهان کمتر شود.البته کار بسیار سخت 

و دشواری است اما مصمم هستیم با کمک یکدیگر سایه عواملی چون 
سر  بر  دیگر  مشکلات  و  مسایل  و  المپیک  از  کشتی  احتمال حذف 
راه این رشته را در جهان برداریم و هر چه بیشتر آن را در سراسر 
جهان توسعه دهیم.وی با بیان اینکه بصورت جدی نیازمند حمایت 
دولتمردان ایران برای حفظ و پیشرفت جایگاه ایران در کشتی جهان 
ما  و  است  کشتی  فدراسییون  توان  از  فراتر  موضوع  این  گفت:  دارد 
واقعا نیاز به حمایت بسیار بیشتر سیاسی و اقتصادی دولتمردان ایران 
داریم تا هم این جایگاه را حفظ کنیم و خیلی از مسایل و مشکلات 
و  کنیم  ایجاد  را  جدیدی  مناسبات  بتوانیم  باید  کنیم.ما  برطرف  را 
باعث توسعه کشتی در جهان و کشورهای ضعیف شویم تا خیلی از 
مشکلات برطرف شود.خادم خاطرنشان کرد:  البته این موضوع فقط 
به یک شخص متکی نیست و همان دیپلماسی موجود در فدراسیون 
کشتی که با کمک کمیته ملی المپیک وجود داشته است با شکل و 
شیوه ای جدید و قویتر ادامه خواهد یافت تا از فضای بدست آمده 
ببریم.رییس  را  بهره  بیشترین  در جهان  توسعه کشتی  و  رشد  برای 
فدراسیون کشتی در ادامه در پاسخ به این سوال که آیا پیش بینی 
چنین رای بالایی را برای ورود به هییت رییسه اتحادیه جهانی کشتی 
داشته است یا خیر اظهار کرد: به هر حال گاهی همان ثانیه های آخر 

در کشتی نتیجه را تعیین می کند.این استقبالی که کشورهای دیگر 
ایران از خود نشان دادند و این  از فعالیت ها و برنامه های  کشتی 
اعتمادی که به کشتی ایران از خود بروز دادند این پیام را داشت که 
هنوز صداقت در دنیا خریدار دارد.وی در پایان گفت: از همه همکارانم 
در مجموعه فدراسیون کشتی که بر روی این موضوع شبانه روز وقت 
گذاشتند و رفتار صادقانه آن ها مورد قبول کشورهای دنیا و مخصوصا 
کشورهای که خیلی جایگاه بالایی چه به لحاظ سیاسی و یا اقتصادی 

ندارند قرار گرفت صمیمانه قدردانی می کنم.

هندبال در سال های اخیر با تغییرات زیادی در راس فدراسیون همراه 
بوده است. از دیدگاه کارشناسان این تغییرات در ریاست فدراسیون های 
ورزشی می تواند تبعاتی به همراه داشته باشد و به پیشرفت یک رشته 
ورزش های  از  یکی  که  هندبال  ورزشی  بزندرشته ی  آسیب  ورزشی 
دانشگاهی و دانش آموزی است، در سال های اخیر یکی از مظلوم ترین 
رشته های ورزشی است و مشکلات زیادی بر سر راه خانواده هندبال وجود 
دارد. در سالی که به خانواده هندبال گذشت ناکامی های زیادی را در 
خانواده هندبال شاهد بودیم. تیم های ملی بزرگسالان، جوانان و نوجوانان 
در هیچ سطح مسابقات آسیایی، جهانی و المپیک موفق عمل نکردند و 
تیم های باشگاهی هم با مشکلات مالی زیادی همراه بودند.اکنون نیز زمان 
زیادی تا آغاز مسابقات لیگ برتر نمانده است ولی هنوز دقیقاً مشخص 
نیست که چند تیم در لیگ حضور دارند و تمام هندبالیست ها نیز در 
ترکیب تیم ها قرار نگرفته اند. البته اگر مطالبات سال قبل بازیکنان لیگ 
برتری را نادیده بگیریم.البته هندبال نیز از طرفی در سال های اخیر با 
تغییرات زیادی در راس فدراسیون همراه بوده است. به گفته کارشناسان 
هندبال این تغییرات در ریاست فدراسیون های ورزشی می تواند تبعاتی به 
همراه داشته باشد و می تواند بر پیشرفت رشته ورزشی آسیب زننده هم 
باشد.استعفای سیدابوالحسن مهدوی و جدا شدن او از این سمت بعد از 
دقیقاً 18 ماه و تعیین سرپرست و بعد از آن دوباره برگزاری انتخابات به 

مشکلات این رشته ی ورزشی اضافه خواهد کرد.
* تغییرات فدراسیون هندبال از 20 بهمن 1389 تاکنون

به دنبال استعفای علیرضا رحیمی، در 20 بهمن 89 جلال کوزه گری 
که سال ها به عنوان نایب رئیس در مجموعه هندبال همکاری کرده بود از 
سوی وزارت ورزش و جوانان مسئولیت سرپرستی فدراسیون هندبال را 
عهده دار شد. وی در مجمع انتخاباتی نیز با کسب بیشترین آرا به ریاست 
این فدراسیون انتخاب شد. اما در 24 اردیبهشت 93 به دلیل بازنشستگی 
از سمت خود استعفا کرد. بلافاصله وزیر ورزش و جوانان در همان روز با 
پذیرش استعفای کوزه گری موافقت و خسرو نصیری را تا برگزاری مجمع 
به عنوان سرپرست فدراسیون هندبال منصوب کرد. اما نصیری بعد از 

حدود شش ماه به دلیل اینکه به عنوان کاندیدای پست ریاست فدراسیون 
هندبال ثبت نام کرده بود 23 آذر 93 از سمت سرپرستی استعفا کرد و 
احمد گواری از سوی وزارت ورزش به عنوان سرپرست این فدراسیون 
انتخاب شد.25 بهمن 93 سید ابوالحسن مهدوی در مجمع انتخاباتی 
با کسب اکثریت آرا )باوجودی که در زمره بازنشستگان قرار داشت( به 
عنوان رییس فدراسیون هندبال انتخاب شد.اما او نیز در 25 مرداد 95 و 
بعد از گذشت 18 ماه از سمت ریاست فدراسیون هندبال به دلیل بیماری 
استعفا کرد تا فدراسیون هندبال مظلوم تر از همیشه و بدون رییس، نایب 
رییس و یا سرپرست اداره شود.اما بعد از گذشت 15 روز وزارت ورزش و 
جوانان با قبول استعفای مهدوی، عباسعلی اکبری را به عنوان سرپرست 

فدراسیون انتخاب کرد.
اوج نابسامانی را در هندبال شاهدیم

در  هندبال  که  این  بیان  با  هندبال،  کارشناس  اخگر  محسن 
بدترین روزگار خود به سر می برد، تصریح کرد: اکنون بدترین روزگار 
برای هندبال ایران در چند دهه گذشته است و من فکر می کنم که 
مشاورانی که در کنار مهدوی بودند، شرایط را به این روز کشیده اند. 
در چند دهه گذشته ما این چنین نابسامانی و بی سر و سامانی را در 
هندبال نداشتیم. تیم های ملی و باشگاهی و مسابقات هندبال دست 
بسیار  این ها  جبران  می کنم  فکر  من  که  است  شده  حوادثی  خوش 
داریم  ما  و  نیست  خودش  جای  سر  چیز  هیچ  اکنون  باشد.  مشکل 
فرصت ها را از دست می دهیم. بسیار بعید است که اگر همین امروز 
است که  بسیار سختی  کار  و  بتوانیم جبران کنیم  هم شروع کنیم، 

هندبال به نقطه ای که در گذشته بود، برسد.
تغییر در مدیریت به نفع ورزش نیست

مهدی اخوان پیشکسوت هندبال یکی از دلایل نتیجه  نگرفتن ها و 
ناکامی های فدراسیون هندبال را این گونه عنوان کرد: نتیجه نگرفتن ها 
دلایل خود را دارند. اما به نظر من شاید یکی از دلایل، استفاده نکردن از 
افرادی باشد که باید بر روی کار می آمدند،  ولی از آن ها استفاده نشد و یا از 
آن هایی استفاده شد که نتوانستند کاری که خود مهدوی می خواست را 

انجام دهند. به نظر من رفتن مهدوی اکنون صحیح نیست. تغییر مدیریت 
ها هیچ وقت به نفع ورزش نخواهد بود.

فدراسیون در وضعیت خوبی به سر نمی برد
خسرو نصیری سرپرست سابق فدراسیون هندبال در مورد عملکرد 
18 ماهه اخیر فدراسیون هندبال، اظهار کرد: با مقایسه نتایج دوره قبلی و 
فعلی فدراسیون هندبال و مسائل مدیریتی موجود، کاملا مشخص است که 
فدراسیون به هیچ کدام از اهداف خود نرسیده است. تیم   ملی بزرگسالان و 
جوانان که سهمیه نگرفت و حذف شد. بانوان هیچ نتایجی کسب نکردند 
و تقریبا حذف شده هستند، تمرینات مرتبی هم ندارند. در باشگاه ها بی 
نظمی و بی قانونی زیادی حاکم است و اکثر تیم ها و باشگاه ها از ادامه راه 
انصراف داده اند و برخی از آن ها از پرداخت حقوق کامل بازیکنان شانه 
خالی می کنند. اکثر بازیکنان تیم   ملی به خارج از کشور سفر کرده اند و با 

این اوصاف فدراسیون در وضعیت خوبی به سر نمی برد.
تغییرات به ضرر خانواده هندبال است

حسن پروانه ملی پوش دلیل نتیجه  نگرفتن هندبال را  حضور برخی 
از نیروها عنوان کرد و یادآور شد:  ماندن مهدوی از رفتنش برای خانواده  
هندبال بهتر بود، اما باید در نیروهای اطرافش تغییراتی را انجام می داد. 
اگر با این نیروهایی که تاکنون در فدراسیون هندبال فعال هستند می 
خواستیم نتیجه  بگیریم می گرفتیم. پس بنابراین یک جای کار لنگ 
می زند. در حال  حاضر سرپرست مسئولیت پایداری نخواهد داشت و این 

تغییرات به ضرر خانواده  هندبال است.
نباید برنامه ها نیمه کاره رها شود

عزت الله رزمگر مربی سابق تیم ملی تغییر در راس فدراسیون را به 
نفع خانواده هندبال ندانست و عنوان کرد: تغییرات در راس فدراسیون 
خوب نخواهد بود. فدراسیون با توجه به شرایطی که در آن پیش آمد 
در یک دوره ی بحران بسر می برد که  مهدوی روی کار آمد و توانست 
شرایط ویژه ای را در این فدراسیون حاکم کند، اما نباید این شرایط و 
برنامه ها را نیمه کاره رها کرد. رفتن رییس فدراسیون اصلا به نفع خانواده 

هندبال نیست.

کاهش 10 درصدی 
ارزش کریستیانو رونالدو

بازیکنان  بندی  رده  جدیدترین  اساس  بر 
وبسایت  در  مالی  ارزش  لحاظ  از  فوتبال 
یورو  میلیون   120 با  مسی  لئو  ترانسفرمارکت، 
در صدر قرار دارد و رونالدو با کاهش ارزش 10 
درصدی مواجه شده است.رونالدو سال 2009 با 
رقم 96 میلیون یورو)بر اساس مدارک لورفته از 
رئال  به  یونایتد  از  لیک(  فوتبال  وبسایت  سوی 
مادرید پیوست. 7 سال بعد و در حالیکه رونالدو 
او 110  ارزش  قرار دارد،  در آستانه 32 سالگی 
برای  که  است  شده  زده  تخمین  یورو  میلیون 
بازیکنی در این سن یک رقم شگفت آور است. 
او 14 میلیون یورو نسبت به 7 سال قبل باارزش 
 348 در  گل   364 رکورد  است.ثبت  شده  تر 
بازی رسمی برای رئال مادرید و تبدیل شدن به 
برترین گلزن تاریخ این باشگاه، مسلما در افزایش 
ارزش رونالدو موثر بوده است با این حال رونالدو 
یورو  میلیون   120 گذشته،  فصل  انتهای  در 
فینال  در  مصدومیت  دلیل  به  اما  داشت  قیمت 
یورو 2016 و عدم حضور در هیچکدام از بازی 
او  های باشگاهی و ملی در دو ماه اخیر، ارزش 
به 110 میلیون یورو کاهش یافته است.رونالدو 
هفته آینده در بازی برابر اوساسونا به میادین باز 
خواهد گشت و دوئل او با مسی نیز از سر گرفته 

خواهد شد.

 
کاستاکورتا: ایتالیا آینده روشنی دارد

آلساندرو کاستاکورتا، مدافع سابق تیم ملی 
ایتالیا و باشگاه میلان معتقد است که آتزری ها 
با توجه به وجود استعدادهای جوان زیاد، آینده 
روشنی در انتظار تیم ملی می بینند.کاستاکورتا 
ایتالیا، در حال  بازیکنان جوان  است که  معتقد 
حاضر در اروپا بهترین گروه را تشکیل داده اند. 
دونارومای 17 ساله، برای اولین بار هفته گذشته 
به اردوی تیم ملی دعوت شد.کاستاکورتا گفت: 
فوتبال  استعدادهای  بهترین  از  یکی  »دوناروما 
بوفون  لوییجی  جان  که  همانطور  است.  ایتالیا 
گفت، آینده متعلق به این سنگربان جوان است 
و میلان گنج گرانبهایی را یافته است.رومانیولی 
اروپا  میانی  مدافعان  بهترین  از  تا  دو  روگانی،  و 
خود  رشد  به  رو  روند  همین  به  باید  و  هستند 
ادامه دهند. البته روند خوب رومانیولی در میلان 
از سال گذشته متوقف شده است و او باید تلاش 
پتانسیل  او  به نظر من  را دو چندان کند.  خود 
نیز  را  اروپا  وسط  دفاع  بهترین  به  تبدیل شدن 

دارد«.

 
گریزمان: 

سیمئونه برود، من هم از اتلتیکومی روم
اتلتیکو  فرانسوی  مهاجم  گریزمان،  آنتوان 
دیگو  جدایی  صورت  در  که  کرد  تاکید  مادرید 
از این تیم، او هم ویسنته کالدرون را  سیمئونه 
ترک خواهد کرد.گریزمان در تابستان به شدت 
مورد توجه پاری سن ژرمن قرار داشست اما به 
پیشنهاد گزاف این تیم متمول پاسخ منفی داد. 
با توجه به ابراز علاقه چند روز قبل گریزمان به 
او را  بازی در لیگ برتر، بسیاری از کارشناسان 
می  آینده  سال  تابستان  در  مورینیو  اول  هدف 
تواند  می  که  دلیلی  »تنها  گفت:  دانند.گریزمان 
از  دیگو سیمئونه  رفتن  باعث جدایی من شود، 
هستند  زیادی  چیزهای  هنوز  است.  تیم  این 
که من قصد دارم از او یاد بگیرم.قبل از تمدید 
من  به  چولو  ال  و  گرفتم  تماس  او  با  قرارداد، 
کار  به  اسپانیا  در  خواهد  می  که  کرد  تاکید 
مربیگری ادامه دهد. در حال حاضر، رفتن به پی 
اس جی هدف من نیست و از حضور در اتلتیکو 
هواداران  بین  در  اینکه  از  راضی هستم.  مادرید 
سعی  کنم.  می  غرور  احساس  هستم  محبوب 
می کنم همیشه لبخند به لبانم باشد و بهترین 

عملکرد خود را ارائه دهم«.

 
ماتوئیدی: 

می خواستم به یوونتوس بروم
باشگاه  پوش  ملی  هافبک  ماتوئیدی،  بلیز 
نقل  پاری سن ژرمن فاش ساخت که در فصل 
داشت. را  تیم  این  از  جدایی  قصد  انتقالات  و 
ماتوئیدی تا روزهای پایانی نقل و انتقالات یکی 
از گزینه های جدی پیوستن به یوونتوس بود اما 
در نهایت این اتفاق نیفتاد و اونای امری توانست 
کند.  حفظ  پاریس  در  را  ارزشمند  بازیکن  این 
ماتوئیدی قرار بود جایگزین پوگبا در یووه شود.
ماتوئیدی در مورد اخبار مربوط به پیوستنش به 
یوونتوس  از  بله،  گفت:«  فوت  تله  به  یوونتوس 
به  خواستم  می  و  داشتم  واقعی  پیشنهاد  یک 
این تیم بروم اما باشگاه مخالفت کرد و من هم 
پذیرفتم که در PSG بمانم. مقطع دشواری بود 
باید  نشد.  محقق  که  داشتم  ای  خواسته  چون 
بگویم که سوای همه اتفاقات اخیر، من از حضور 
در پاری سن ژرمن خوشحالم. مربی جدیدی به 

تیم ما امده و می دانم که به من اعتماد دارد.«

 
ایگواین از پوگبا ارزشمندتر است

اینتر،  هرنان کرسپو، مهاجم گلزن و سابق 
چلسی و میلان معتقد است که خرید ایگواین از 
سوی یوونتوس منطقی بوده است.کرسپو اذعان 
داشت که پرداخت 90 میلیون یورو برای ایگواین 
برای  یورو  میلیون   105 پرداخت  از  تر  منطقی 
پوگبا است.کرسپو گفت: »هیچ چیز ارزشمندی 
اگر  نیست.  رایگان  فوتبال  در  خصوصا  دنیا،  در 
برای  به پرداخت چنین مبلغی  یوونتوس حاضر 
خرید ایگواین شده، این بدان معناست که حتما 
پرداخت  من،  نظر  است.از  داشته  را  آن  ارزش 
است  قادر  که  مهاجمی  برای  یورو،  میلیون   90
از  برساند،  ثمر  به  گل   36 فصل  یک  طول  در 
یک  خرید  برای  یورو  میلیون   105 پرداخت 
تر است.  پوگبا منطقی  بازیکن خط میانی مثل 
قائل هستم  برای پوگبا  زیادی  احترام  البته من 
و او را یکی از بهترین بازیکنان خط میانی دنیا 

می دانم«.

رحمان: می خواهم با ثبت یک رکورد 
به ایران برگردم

وزنه برداری  تیم  سنگین  فوق  ملی پوش 
یک  ثبت  با  می خواهم  گفت:  ایران  پارالمپیک 
رکورد تاریخی، مردم کشورم را خوشحال کنم و 
دست پر به کشور بازگردم.سیامند رحمان درباره 
آخرین وضعیت خود در آستانه شروع بازی های 
پارالمپیک 2016 ریو اظهار داشت: خدا رو شکر 
شرایطم خوب است. ظهر یکشنبه به وقت محلی 
برگزار  را  ریودوژانیرو  در  خود  تمرین  دومین 
کردیم. با توجه به اختلاف ساعت تهران با ریو، 
چند روز طول می کشد تا بدن های مان راه بیفتد. 
ضمن اینکه من تا روز 24 شهریور که مسابقه ام 
افزود:  دارم.وی  فرصت  شدن  آماده  برای  است، 
امیدوارم در ریو با ثبت یک رکورد خوب بتوانم 
دل مردم را شاد کنم.قوی ترین ورزشکار معلول 
اما من به  ادامه داد: میزبانی خوب بوده،  جهان 
در  حضور  از  هدفم  و  نیست  چیزها  این  دنبال 
پارالمپیک ریو خوب وزنه زدن و ثبت یک رکورد 
تاریخی به نام ایران بوده است تا بتوانم دل همه 
مردم کشور و همشهریانم را شاد کنم و دست پر 

و رو سفید به ایران بازگردم.

 
کردستانی: 

قهرمان اروپا را غافلگیر کردیم
از  پس  ایران  پارالمپیک  کاروان  پرچمدار 
ملی  تیم  دوستانه  بازی  نخستین  در  پیروزی 
والیبال نشسته برابر اوکراین گفت: قهرمان اروپا 
ایران  تیم  برابر  را غافلگیر کردیم چون شکست 
را تصور نمی کرد.عشرت کردستانی پس از این 
برد اظهار کرد: اوکراین که قهرمان اروپا و دارنده 
مدال برنز بازی های پارالمپیک لندن است تصور 
نمی کرد در دیدار دوستانه مقابل تیم ما متحمل 
شکست شود.ما در ست اول و دوم شروع طوفانی 
و محکمی داشتیم و اگرچه ست چهارم و پنجم 
را واگذار کردیم اما در ست پایانی پیروز شدیم.
که  تیمی  مقابل  که  این  از  تیم  این  افزود:  وی 
نخستین تجربه خود را در بازی های پارالمپیک 
مسابقه  این  بود.  شده  عافلگیر  کند  می  کسب 
تدارکاتی بود، اما در حد توان مان ظاهر نشدیم.
در  کشورمان  بانوان  نشسته  والیبال  پوش  ملی 
خصوص دو بازی تدارکاتی دیگر تیم اظهار کرد: 
بردن  بالا  به  که  داریم  دیگر  دوستانه  بازی  دو 
آمادگی تیم قبل از مسابقه برابر آمریکا کمک می 
کند.وی در پایان یادآور شد: در نخستین مسابقه 
مرحله مقدماتی مان باید برابر آمریکا قرار گیریم 
که 100 در صد قابل پیش بینی نیست اما برای 

پیروزی مقابل این حریف به میدان می رویم.

 
تنها شناگر پارالمپیکی 

18 شهریور به آب می زند
شاهین ایزدیار تنها نماینده شنا پارالمپیک 
در  ریو   2016 بازیهای  در  شرکت  برای  ایران 
ماده 100متر قورباغه، 18شهریور به آب می زند.

ایزدیار در مرحله ی مقدماتی  اولین مسابقه ی 
اصلی  ی  ماده  که  قورباغه  متر   100 ی  ماده 
ماه  نیز هست، روز پنج شنبه، 18 شهریور  وی 
و  برگزار می شود  ایران  به وقت  ساعت 17:40 
 2:50 ساعت  یابد،  راه  فینال  به  که  صورتی  در 
بامداد روز جمعه، 19 شهریور برای کسب مدال 
با سایر حریفان روبرو خواهد شد.دومین ماده ای 
که ایزدیار در آن حضور دارد 50 متر کرال سینه 
است که مسابقات این ماده نیز روز جمعه، 19 
شهریور ماه ساعت 17:30 در مرحله ی مقدماتی 
برگزار خواهد شد و فینال این ماده نیز روز شنبه، 
20 شهریور، ساعت 2:30 بامداد برگزار می شود.

شاهین ایزدیار تنها نماینده ایران در رقابت های 
شنا پارالمپیک ریو است و در بازیهای پارالمپیک 
بود. رشته  این  در  ایران  نماینده  تنها  نیز  لندن 
ایزدیار در پارالمپیک 2012 موفق شد به جمع 8 
نفر برتر ماده 100 متر قورباغه راه پیدا کند.بازی 
های پارالمپیک 2016 ریو، از 7 تا 18 سپتامبر 
نمایندگان  با حضور  و  ورزشی  در 23 رشته ی 

178 کشور جهان برگزار خواهد شد

 
رجبی: به قولها اعتمادی ندارم

گفت:  ایران  زنان  وزنه  پرتاب  رکورددار 
تصمیمی برای بازگشت به دوومیدانی ندارم چرا 
که به قول های فدراسیون اعتمادی نیست. مگر 
بجنگیم؟لیلا  این شرایط  با  توانیم  ما چقدر می 
رجبی درباره نتیجه خود در المپیک اظهار کرد: 
نتیجه خوب نبود و به رکوردی که می خواستم 
انجام نمی دهم  نرسیدم. الان هم هیچ تمرینی 
و برنامه ای هم برای مسابقه ها ندارم.رکورددار 
پرتاب وزنه زنان ایران درباره علت نتیجه ضعیف 
که  بگویم  نمیتوانم  من  گفت:  المپیک  در  خود 
شانس مدال بودم اما این امکان وجود داشت که 
راهی فینال شوم. اصلا با امکاناتی که من داشتم 
متاسفانه  نداشت.  وجود  مدال  گرفتن  امکان 
و  گذاشت  من  روی  منفی  تاثیر  ساعت  تغییر 
در کل شرایط قبل اعزام هم خوب نبود و همه 
مسائل دست به دست هم داد تا من در مسابقه 
تصمیم  اینکه  بیان  با  باشم.رجبی  داشته  افت 
درباره  المپیک  به  اعزام  از  قبل  درستی  گیری 
مربیان صورت نگرفت گفت: وقتی 10 ورزشکار 
اعزام می شود باید تصمیم گیری درستی درباره 
اعزام مربیان انجام شود. به جای اینکه مربی به 
ریو ببرند درنظر داشتند مسئول کمیته آموزش 
فدراسیون را به بازی ها اعزام کنند. اصلا تقسیم 
که  داشت  دلیلی  چه  وگرنه  نبود  درست  بندی 
این مشکل فقط  بروند.  ریو  به  دو مربی سرعت 
مربوط به من نبود بلکه صمیمی، ارزنده و دیگر 
پاسخ  در  داشتند.او  مربی  مشکل  نیز  پرتابگران 
امکان  شود  بهتر  شرایط  اگر  که  سوال  این  به 
بازگشتش به دوومیدانی وجود دارد یا خیر گفت: 
هیچ کدام از وعده های انتخاباتی رییس فدراسیون 
عملی نشده و وعده زیاد داده است. دیگر هیچ کس 
انتظار دارد که  ندارد. ورزشکار  اعتماد  به قول ها 
امکانات را در اختیارش قرار بدهند تا موفق باشد 
چرا که ما جوابگوی مردم هستیم. با دست خالی 

چطور می توان این کار را انجام داد؟
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